



**ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL**

50 MOUNT DAVIS ROAD,  
HONG KONG

Web Page: [www.stclare.edu.hk](http://www.stclare.edu.hk)  
E-mail : [info@stclare.hk](mailto:info@stclare.hk)

Tel : 2817 1764  
Fax: 2855 8420

3 December 2021

Dear Parents,

**Arrangement for Midterm Examination 2021-2022 (S1-S3)**

The Midterm Examination for this academic year will be scheduled between 3 January and 17 January 2022. Please refer to the attachments for the details of the exam timetable (Annex 1) and exam syllabus (Annex 2).

Please note that:

1. During the examination period, students may stay at home for revision if they have no examination on that day.
2. If the school is suspended during examination period due to adverse weather conditions or any other unforeseeable circumstances, the examinations for that day(s) will be postponed to Saturday(s) within the examination period and/or the post-examination period. Thus, students should reserve the Saturdays within the examination period for any upcoming special arrangements.
3. The timetable of school bus service during the exam period can be found in Annex 1 (for valid school bus pass holders only).

For enquiries, please contact the class teachers. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan  
Principal





**ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL**

50 MOUNT DAVIS ROAD,  
HONG KONG

Web Page: [www.stclare.edu.hk](http://www.stclare.edu.hk)  
E-mail : [info@stclare.hk](mailto:info@stclare.hk)

Tel : 2817 1764  
Fax: 2855 8420

敬啟者：

**2021-2022 期中考試安排（中一至中三）**

本學年各級期中考試將於二零二二年一月三日至十七日舉行。考試詳情可參閱附件一（考試時間表）及附件二（期中考試範圍）。

考試期間，請注意以下事項：

- 一. 當天如不用考試，學生宜留在家中溫習，毋須上學。
- 二. 如學校因遇上颱風、暴雨，或其他不可預計的情況而需要停課，當天的考試在情況許可下，將會延至考試期間的星期六或於試後舉行。故此，學生須預留考試期間的星期六以備不時之需。
- 三. 考試期間，校車接載服務可參考附件一。（只限持有效乘車證的學生）

如有垂詢，請與班主任聯絡。

此致  
貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年十二月三日